

J. J. Curry, Inspecteur	950
J. B. Galipault, Inspecteur	950
N. Robinson, Inspecteur	950
J. B. Lalonde, Inspecteur	950
G. Rice, Inspecteur	950
P. E. Perras, Commis	750
Inspecteur	800
Inspecteur	800
Inspecteur	800

J. J. Curry, Inspector	950
J. B. Galipault, Inspector	950
E. Robinson, Inspector	950
J. B. Lalonde, Inspector	950
G. Rice	950
P. E. Perras, Clerk	750
Inspector	800
Inspector	800
Inspector	800

INSPECTION DES CHAUDIERES A VAPEUR

E. O. Champagne, Inspecteur en Chef	3,000
R. Marchand, Inspecteur	1,600
Inspecteur	1,200
Inspecteur pour nuisance de la fumée	900
A. W. Lemieux, Commis	650

INSPECTION OF BOILERS.

E. O. Champagne, Chief Inspector	3,000
R. Marchand, Inspector	1,600
Inspector	1,200
Inspector for smoke nuisance	900
A. W. Lemieux, Clerk	650

SERVICE D'ARCHITECTURE

C. E. Lacas, Assistant-Architecte	1,500
Dessinateur	1,000
Commis	400
J. O. Venne, Surveillant de Construction	1,200

ARCHITECTURE DEPARTMENT.

C. E. Lacas, Assistant-Architect	1,500
Draughtsman	1,000
Clerk	400
J. O. Venne, Buliding Supervisor	1,200

14.—Soumis des formules de soumissions pour la construction de quatre chalets de nécessités à l'île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver lesdites formules et d'autoriser la demande de soumissions.

15.—Soumise une lettre, concernant la prise de possession par la Ville, de certaines portions des avenues Philip's Ville et Forest's Ville "Marlowe et Northcliffe".

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

16.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que le Surintendant des Edifices Municipaux soit autorisé à commencer les travaux de redistribution des bureaux à l'Hôtel-de-Ville, à même ses appropriations générales.

17.—Soumis le rapport de l'Assistant-Agent des Achats et des Ventes, et de l'Ingénieur en Chef, au sujet des soumissions reçues pour la fourniture et la livraison de 1,000 tonnes de mastic d'asphalte, pour la confection de trottoirs permanents, durant l'exercice 1914.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que le contrat soit accordé à la Elder Ebano Asphalt Co., Ltd., pour la fourniture et la livraison de 1,000 tonnes de mastic d'asphalte, marque Lobsann, à raison de \$14.95 la tonne, faisant un total de \$14,950, que les chèques de dépôt soient remis aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat, et que Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité soient priés de signer le contrat à intervenir.

Soumis à ce sujet une communication de la Canada Floors Co., Ltd., donnant certaines informations concernant le matériel qu'elle offre de fournir à la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer ladite communication à l'Ingénieur en Chef pour référence quand d'autres soumissions seront demandées, et avec instructions de faire l'examen du matériel mentionné et de s'enquérir des prix payés pour ce matériel par les autres villes.

18.—Soumis le rapport de l'Ingénieur en Chef sur les soumissions reçues pour la fourniture de charbon pour le Département de l'Aqueduc.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'accorder les contrats comme suit:

14.—Submitted forms of tenders for the construction of four comfort stations on St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of said forms and to authorize the calling for tenders.

15.—Submitted a letter concerning the taking of possession by the City of certain parts of Philip's Ville and Forest's Ville "Marlowe and Northcliffe avenues".

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

16.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the Superintendent of Municipal Buildings be authorized to proceed with the redistribution of offices in the City Hall out of his general appropriations.

17.—Submitted a report from the Assistant-Purchasing and Sales Agent and the Chief Engineer, on the tenders received for the supply and delivery of 1,000 tons of asphalt mastic for the construction of permanent sidewalks during 1914.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the contract be awarded to the Elder Ebano Asphalt Co., Ltd., for the supply and delivery of 1,000 tons of asphalt mastic Lobsann mark, at the rate of \$14.95 per ton, aggregating the sum of \$14,900; that the deposit cheques be refunded to the unsuccessful tenderers and that His Worship the Mayor and the City Clerk be requested to sign the contract on behalf of the City.

In this connection, submitted a communication from the Canada Floors Co., Ltd., giving certain information concerning the material which its offers to supply to the City.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To refer said communication to the Chief Engineer for reference when other tenders are called for, and with instructions to examine the materials therein mentioned and make inquiries as to the prices paid by other cities for such material.

18.—Submitted a report from the Chief Engineer on the tenders received for the supply of coal for the Water Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To award the contracts as follows: